

**PERKONGSIAN AMALAN TERBAIK: PROSES PENGAMBILAN PELAJAR PASCASISWAZAH**

BIL	UNIVERSITI	AMALAN
1.	UniKL	PERMOHONAN DIURUSKAN OLEH PEMASATAN, KEMASUKAN DIURUSKAN OLEH IPS. RESEARCH PROPOSAL DISERTAKAN BERSAMA PERMOHONAN DAN DISEMAK OLEH EKSEKUTIF KEMASUKAN. SURAT TAWARAN UNTUK TEMPATAN AKAN DIKELUARKAN DALAM MASA 1-2 HARI DAN ANTARABANGSA, 3-7 HARI.
2.	UM	UNTUK PEMROSESSAN PERMOHONAN DAN KEMASUKAN DAN PENGELUARAN OFFER LETTER (OL) DI LAKUKAN SECARA BERPUSAT (AASC IAITU PEJABAT PENGURUSAN UG DAN PG) DALAM TEMPOH TIDAK MELEBIHI SATU MINGGU. UNTUK APPLICATION BY RESEARCH, HANYA SEDIAKAN RESEARCH INTENT YANG DIKEMUKAKAN MENERUSI SISTEM DAN DINILAI SETAKAT PENTADBIR AKADEMIK DI FAKULTI
3.	UIAM	PROSES PENILAIAN, SEMAKAN DAN REKOMENDASI AKAN DIBUAT DI PERINGKAT FAKULTI, DAN AKAN DIBAWA KE ADMISSION COMMITTEE (KOMITI KHUSUS UNTUK MELULUSKAN DAN MENGESAHKAN PERMOHONAN). PIHAK KEMASUKAN BAHAGIAN POSTGRADUATE UIA AKAN MENGELUARKAN SURAT TAWARAN KEPADA PELAJAR. TEMPOH PENILAIAN PELAJAR TIDAK MELEBIHI 21 HARI BEKERJA SELEPAS MENERIMA DOKUMEN LENGKAP.
4	UMS	TAPISAN DAN KELULUSAN DI PERINGKAT FAKULTI (MAKSIMUM 10 HARI). SURAT TAWARAN AKAN DIKELUARKAN OLEH PEJABAT PASCA SISWAZAH (MAKSIMUM 10 HARI)
5	USIM	PERMOHONAN DIPROSES OLEH PUSAT PEMASARAN & KEMASUKAN PELAJAR. CADANGAN PENYELIDIKAN DISEMAK OLEH FAKULTI BERKAITAN TERMASUK SEMESTER TAWAR DAN JENIS TAWARAN. KEMUDIAN CADANGAN FAKULTI DIANGKAT KEPADA TNCAA UNTUK PERAKUAN. SURAT TAWARAN MINIMUM 7 HARI BEKERJA.
6	UTeM	PERMOHONAN YANG LENGKAP DENGAN PROPOSAL DAN KELAYAKAN PELAJAR DIPROSES OLEH PPS DAN DIAGIH KE FAKULTI/INSTITUT UTK DINAMAKAN PENYELIA MENGIKUT BIDANG. FAKULTI AKAN BAWA PERMOHONAN KE SUB SENATE COMMITTEE UNTUK TUJUAN KELULUSAN. PPS AKAN KELUARKAN SURAT

		TAWARAN, PENUH/BERSYARAT DSB MENGIKUT KELULUSAN KOMITI. SURAT TAWARAN AKAN DIKELUARKAN DALAM MASA 5 HARI SELEPAS KELULUSAN KOMITI.
7	MMU	PERMOHONAN DIPROSES OLEH IPS DAN AKAN DIHANTAR KE FAKULTI UNTUK REKOMENDASI JIKA PELAJAR MEMENUHI SYARAT KEMASUKAN DAN SYARAT BAHASA. CADANGAN KAJIAN UNTUK PERMOHONAN 'BY RESEARCH' ADALAH DINILAI OLEH PENSYARAH/ACADEMIC FACULTY. IPS AKAN MENGELUARKAN SURAT TAWARAN KEPADA PELAJAR DALAM TEMPOH 3 HARI JIKA PERMOHONAN TERSEBUT DILULUSKAN.
8	UTM	PERMOHONAN DIPROSES OLEH 'STUDENT RECRUITMENT AND ADMISSION DIVISION'. CADANGAN PENYELIDIKAN DISEMAK OLEH FAKULTI DAN CADANGAN PENYELIA DITETAPKAN OLEH FAKULTI. SEMUA PROSES INI DIBUAT SECARA DALAM TALIAN. SURAT TAWARAN AKAN DIKELUARKAN OLEH PIHAK SRAD DALAM TEMPOH 3-5 HARI BERKERJA.